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Verslag AR vergadering d.d. 29-06-2023 te Exloo 
 
Aanwezig:   
Adviesraad: Jeroen Bus (plv. voorzitter), Jan Berends, Jaap Schrage, Anita 

Emmelkamp, Lucy Briggeman, Coba van der Laan, Margot Willems 
Gasten: Jan Zwiers  
 
Afwezig:  Martien Reidsma, Jan Datema 
 
 
 

Nr.  Actie door: 

1 . 
 
 
 

Opening en vaststellen agenda 
Jeroen Bus opent de vergadering en heet iedereen welkom.   
Agendapunt 4 vervalt i.v.m. de afwezigheid van de dialoograad 
Sociale Teams en de cliëntenraad van Andes. 
 

 

2. Mededelingen / Ingekomen stukken / Uitgaande stukken 
Mededelingen: 
Martien is op vakantie, daarom zit Jeroen de vergadering voor. 
Jan Datema is afwezig. 
De dialoograad Sociale Teams en de cliëntenraad van Andes 
komen vanavond niet. Rensina en Wietske zouden de gegevens 
van de Sociale Teams presenteren, maar zij zijn beide afwezig 
(i.v.m. vakantie). 
 
Ingekomen stukken: 

• Mail Martien met Omgevingsvisie Buitengewoon 
Borger-Odoorn – ter informatie 

• Zorgbelang Drenthe: “Anders accent; inwoners van 
Drenthe over de zorg van morgen” 
Coba zal het boekje doornemen en geeft de 
belangrijkste punten door.  

• Reactie van Arjan Hoogeveen op ongevraagd advies 
wandelpaden 
Margot geeft aan dat ze contact heeft gehad met Arjan 
en Arjan heeft inmiddels het advies doorgespeeld naar 
collega’s om uiteindelijk een reactie van het college te 
krijgen. 
Reageren binnen zes weken. Margot adviseert om de 
termijn in het advies te vermelden.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Coba 
 
 
 
 
 
 
 
 
Margot naar 
iedereen sturen 
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Uitgaande stukken: 

• Evaluatie ouderenadviseur 

• Innovatiefonds 
Het advies dat is ingediend is een ander advies dan het 
advies dat Jaap (in concept) heeft opgesteld. Jaap wil 
graag terugkoppeling op de mails die hij aan Jeroen 
heeft gestuurd. 
Lucy licht toe: Bij inkoop WMO- is aangegeven dat er 
mogelijkheden zijn voor nieuwe initiatieven.  

• Wandelpaden 

• Ov-pas in Meedoen webwinkel 

• Brief aan college inzake verschraling openbaar vervoer; 
lijn 59 en 75 
 

3. Verslag vergadering 25 mei 2023 + actielijst  
Het verslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 

 

4. Overleg met cliëntenraad Andes en dialoograad Stichting 
Sociale Teams 

a. Buurtkamer 
b. Cliënttevredenheidsonderzoek 
c. Woonzorgvisie 
d. Ouderenadviseur 
e. W.v.t.t.k. 

 

 

5. Gemeentelijke stand van zaken (o.a. breed offensief) 

• Marielle van Leeuwen na het zomerreces inplannen 
m.b.t. laaggeletterdheid (31/8?) 

• Wet Inburgering is er nu 1½ jaar. We lopen nu redelijk 
op schema voor het eerste halfjaar. Voor het tweede 
halfjaar moeten we 40 extra statushouders plaatsen.  
Gemeente heeft besloten om beleidsregels op te stellen. 
Deze gaan nu langs de wethouder en daarna zal het ter 
advisering in de ASD worden ingebracht.  

• De Sociale Teams hebben een speciaal team voor de 
uitvoering van de Wet Inburgering. Dit komt dus niet 
ten laste van de tijd die voor de overige begeleiding 
benodigd is.  

 

 
Lucy/Margot 

6. Wijzigingen in de participatiewet en veranderingen 
daarvoor in de reïntegratieverordening (Lucy Briggeman) 
Als voorbereiding op de veranderingen in de 
reïntegratieverordening licht Lucy diverse wijzigingen toe. De 

nieuwe verordening en de nadere regels zullen (voor het reces) 

aan de ASD worden toegestuurd. Op 22 september is een 
bijpraatsessie met de raad. Er komt een was/wordt-lijst bij. De 
officiële route zal gevolgd worden, zodat ASD officieel advies 
kan uitbrengen aan het college.  
Het zal op z’n vroegst in oktober in de raad behandeld worden.  
 
Wijzigingen gaan met name over het reïntegratiedeel. 

 
 
Lucy 



3 

 

Binnen de Arbeidsmarkt Regio Drenthe (AMRD) is 
afgesproken om de premies/subsidies in de verschillende 
gemeenten op elkaar af te stemmen t.a.v. de werkgever. 
AMRD is Borger-Odoorn, Coevorden, Emmen, Midden-
Drenthe, De Wolden, UWV 
T.a.v. de inwoners mogen gemeenten hun eigen beleid voeren. 
De gemeente BO heeft “nazorg” opgenomen in de 
verordening, dat hebben de andere gemeenten binnen de 
AMRD niet. 
 

7. Ingediende ongevraagde adviezen 
a) Evaluatie ouderenadviseur 

Wander Beijen is/gaat met de evaluatie bezig en heeft 
brief van de adviesraad hierover ontvangen. De 
planning is rond oktober. Wander zal de ASD hierbij 
betrekken/hiervan op de hoogte brengen.  

b) Innovatiefonds 
Dit onderwerp wordt geagendeerd in het 
portefeuillehoudersoverleg met wethouder Van 
Tongeren van maandag 3 juli a.s. 
Marie-José Holweg heeft hierover nog wat vragen. Met 
wie kan zij contact opnemen? 

c) Wandelpaden 
Reactie gekregen van ambtenaar Arjan Hoogeveen. 
Margot heeft contact gehad. Inmiddels wordt nagegaan 
wat er nodig is om een reactie van het college aan de 
ASD te geven. 

d) Ov-pas in Meedoen webwinkel 
Wethouder Jansen heeft kennis genomen van het advies. 
Het college komt met een reactie. Nog niet duidelijk of 
dat voor het zomerreces nog gaat lukken.  

 
 

 

8. Planning 2023 
15 november is een overleg gepland met adviesraden Emmen 
en Coevorden in Exloo. Wellicht iets sturen in aantal 
deelnemers vanuit de adviesraden. 
 
Vanuit de gemeente wordt niets verwacht in juli. De 
vergadering van 27 juli komt te vervallen. 
 
Coba meldt zich alvast af voor de vergadering van 31 augustus. 
 
De webwinkel wordt geëvalueerd.  
Motie over het verhogen van de inkomensgrens van 120 % naar 
130 % m.b.t. algemene bijstand. De resultaten van dit 
onderzoek komen in de ASD. 
 
Planning Huishoudelijk reglement. Er zijn ergens concepten, 
maar is nooit vastgesteld. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
DB pakt dit op 



4 

 

Er is ooit een convenant opgesteld. Deze nog eens onder de 
loep nemen.  
 

9. Rondvraag 
Lucy: is Jaap formeel benoemd? Jaap moet formeel benoemd 
worden, zodat hij ook de vergoeding krijgt. 
Jan (Zwiers) wil graag de agenda krijgen.  
 

 
Lucy/Martien 
 
Margot 
toesturen 

10. Sluiting 
Jeroen Bus sluit de vergadering rond 21.00 uur. 
 

 

 
 


